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BAŞLIK 

Eczacılık Fakültesi Birim Danışma Kurulu Toplantısı 10.12.2024 tarihinde Microsoft 

Teams üzerinden online olarak aşağıdaki gündem maddelerini görüşmek toplanmıştır. 

 
GÜNDEM MADDELERİ 

1. Derslerin öğrenme çıktılarının sınav soruları aracılığıyla ölçülme yöntemlerinin değerlendirilmesi. 

2. Fakültemiz akreditasyon hazırlıkları kapsamında öneri ve görüşler. 

3. Bitirme projelerinin sunumlarında değerlendirme yöntemleri. 

4. Fakültemizde, eczacılık fakültelerinde bulunması gereken ancak fakültemizde eksik olan bazı 

cihazların (HPLC, FTIR, liyofilizatör, viskozimetre, granülatör vb) teminine yönelik öneriler. 

5. Fakültemiz öğrencilerinin staj yapacak eczane bulmakta karşılaştığı problemler. 

6. İlimizde staj yapmakta olan öğrencilerimiz ile ilgili olarak aldığınız geri bildirimlerin hangi 

doğrultuda olduğu, olumlu veya geliştirilmesi gereken yönleri 

 
 

KAPSAM 
 

Birim Danışma Kurulu toplantısı kapsamında fakültemizin Kalite ve Akreditasyon Komisyonunun 

hazırlamış olduğu sorular ve Danışma kurulunun önerileri aşağıda belirtilerek tutanak haline alınmıştır.  
 

1. Derslerin öğrenme çıktılarının sınav soruları aracılığıyla ölçülme durumu nasıl 

değerlendirilmektedir? Test türü sınavlarda, soruların öğrenme çıktılarıyla eşleştirilerek sisteme 

tanımlanması ve bu eşleşmenin istatistiksel analizinin otomatik olarak alınabilmesi mümkündür. 

Ancak, klasik türdeki sınavlarda öğrenme çıktılarının değerlendirmesi nasıl yapılmaktadır? Bu 

amaçla oluşturulmuş bir komisyon veya değerlendirme birimi mevcut mudur? 

Birim Danışma Kurulunun Görüşleri: Benzer sorunu kendi Fakültelerinde de yaşadıklarını ve bu 

sebeple yeni çözüm yoları aradıklarını belirttiler. 
 

2. Fakültemiz akreditasyon hazırlıklarına başlamıştır. Ancak, akreditasyon koşullarının geriye dönük 

olarak 5 yıllık uyum gerekliliği konusunda bazı endişelerimiz bulunmaktadır. ECZAKDER tarafından 

geriye dönük olarak 5 yıllık belgelendirme talep edilmekte midir? Bu konuda sizin tecrübeniz ve 

önerileriniz nelerdir? 

Birim Danışma Kurulunun Görüşleri: Akreditasyon sürecinde geriye dönük 5 yıllık denetleme yapıldığı 

belirtildi. 5 yıllık süreçte özellikle geçmiş yıllarda gözlenen eksiklikler son yıllarda tamamlanmış olsa 

da küçük bir oranda akreditasyon notunun düştüğü belirtildi. Ayrıca laboratuvar ve sınıf imkanlarının 

arttırılması, bina niteliğinin yükseltilmesi gerekirse yeni bir bina ayarlanmasının akreditasyon 

sürecinde gerekliliğinden söz edildi.  
 

3. Bitirme projelerinin sunumlarında şu anda yalnızca poster sunumu kullanılmaktadır. Ancak, bu 

yöntemin yeterince etkili olmadığı düşünülmektedir. Bitirme projelerinin sunum ve puanlama 

aşamasında etkili yöntemler konusunda önerileriniz nelerdir? 

Birim Danışma Kurulunun Görüşleri: Bitirme projelerinde hem poster sunumu hem de sözlü sunumun 

daha etkili olacağı belirtildi. 
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 4. Fakültemizde, eczacılık fakültelerinde bulunması beklenen bazı cihazların (HPLC, FTIR, 

liyofilizatör, viskozimetre, granülatör vb) eksikliği söz konusudur ve bu cihazların teminine yönelik 

herhangi bir altyapı veya proje imkânımız bulunmamaktadır. Bu altyapı eksikliğini giderebilmek 

amacıyla kullanılabilecek hibeler veya diğer kaynaklar hakkında bilgilendirmenizi rica ederiz. 

Birim Danışma Kurulunun Görüşleri: Bu konuda Eczacı odalarına ve derneklerine dilekçeler verilerek 

ilaç alanındaki firmalardan hibe usulü cihazların temininin sağlanabileceği belirtildi. Ayrıca 

fakültemizin bu sorunu çözebilmesi için alt yapı projeleri hazırlamasını önerdiler.  

5. Fakültemizde çeşitli nedenlerle (öğrenci sayısının eczane sayısına oranla fazla olması, öğrencilerin 

staj yaptığı eczanede aktif bulunmama vb.), özellikle serbest eczane stajları etkin bir şekilde 

yürütülememektedir. Bu durumun iyileştirilmesine yönelik önerileriniz var mıdır? 

Birim Danışma Kurulunun Görüşleri: Özellikle 10. dönemde yapılan stajda eczaneleri ziyaret ederek 

ve telefonla arama yapılarak öğrencilerin devamlılığının kontrol edilmesinin bu problemi 

çözebileceğini belirttiler.  

6. İlimizde staj yapmakta olan öğrencilerimiz ile ilgili olarak aldığınız geri bildirimler hangi 

doğrultudadır? Bu geri bildirimlerin olumlu veya geliştirilmesi gereken yönleri hakkında bilgi 

verebilir misiniz? 

Birim Danışma Kurulunun Görüşleri: Eczacıların genel olarak geçmiş dönemde staj yapan 

öğrencilerden memnun olduklarını belirttiler.  
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